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Roger Federer. [Photo/Agencies]

>Federer coin to be issued

瑞士发行费德勒纪念币

Roger Federer, the Swiss tennis great, will become the first living person to
have a commemorative coin dedicated to him by the Federal Mint
Swissmint. 瑞士网球巨星罗杰·费德勒将成为第一个肖像被瑞士联邦铸币局铸上纪
念币的在世人士。

The Federer coin, with a legal face value of 20 Swiss francs, shows the
38-year-old superstar playing a single-handed backhand on the head side. 
这枚费德勒纪念币的法定面值为20瑞士法郎(约合人民币142.8元)，正面图案乃这位
38岁巨星的单手反拍击球动作。

It will be issued from Jan 23, 2020, with pre-sales starting Dec 2-19.
该纪念币在本月2日至19日期间预售，将于2020年1月23日起发行。

"In addition to his sporting brilliance, Roger Federer is above all the perfect
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ambassador for Switzerland," the Bern-based Swissmint said in a statement
on its website. "He has a unique way of embodying likeability, down-to-
earthness, success and eloquence." 位于伯尔尼的瑞士联邦铸币局在其官网发表
声明称："除了运动才华，最重要的是，费德勒是瑞士的完美形象大使。他以其独特
的方式体现了魅力、务实、成功与说服力。"

In 2007, Federer was pictured on a special edition stamp released by Swiss
Post in Basel, where he grew up. He was the first person to receive the
honor while still alive.2007年，总部位于费德勒故乡巴塞尔的瑞士邮政专门发行
了一款图案为费德勒肖像的邮票，这是瑞士首次为仍然在世的人发行邮票。
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